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PREDMET: ZASTUPNIČKO PITANJE 

Poštovana/i,
na osnovu članova 106.i 213. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo ("Službene 
novine Kantona Sarajevo", broj 25/10, 14/11, 19/11, 7/12, 26/12) upućujem sljedeće 
zastupničko pitanje, na koje molim da mi se dostavi odgovor u za to zakonski 
predviđenom roku:

- Zašto se ništa ne poduzima po pitanju prosjačenja?

Obrazloženje:
Svakodnevno se na ulicama našeg grada susrećemo sa desetinama prosjaka, koji, 
imam osjećaj, kao da dolaze na posao ili radno mjesto. Već prepoznajemo lica 
određenih prosjaka koji uvijek sjede na istim mjestima a takođe i presreću ljude na 
ulicama i skoro na agresivan način traže novac. Pouzdano se zna da u grad radi 
prosjačenja tokom turističke sezone dolaze prosjaci iz ostalih bh. gradova, a njihova 
brojnost i ponašanje već dugo stvaraju lošu sliku i ne šalju lijepu poruku iz našeg 
grada. Ovim putem apelujem i na građane Kantona Sarajevo da ne daju novac 
prosjacima kako bismo zajedno mogli bar umanjiti ovaj problem.

S poštovanjem,

Sabahudin Delalić,
zastupnik Stranke demokratske akcije 
u Skupštini Kantona Sarajevo


